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نماینده مجلس آذربایجان: برخی همکاران ما در مجلس قصد دخالت در امور ایران را دارند

ما اکنون با کمک ایران قصد داریم اقتصاد غیرنفتی خودمان را گسترش دهیم. با درک شرایط موجود نباید اجازه دهیم

هر بار کسی از ما بر روی آتش نفت بریزد.

به گزارش آران نیوز به نقل از مدراتور؛جاوید قربان اف نماینده پارلمان جمهوری آذربایجان و رییس شرکت راه آهن، طی سخنرانی خود در نشست پارلمان اعلام نمود: «پیشنهاد می

کنم اعمال مالیات بر ارزش افزوده برای کالاهای وارد شده به جمهوری آذربایجان را مورد تجدیدنظر قرار دهیم».
نماینده پارلمان با اشاره به وضعیت کنونی روابط بین جمهوری آذربایجان و ایران، اعلام نمود: « هر کشوری از مرزش آغاز می شود لذا تصمیم و قوانین پارلمان در رابطه با مرزهای

جمهوری آذربایجان باید طوری باشد که به توسعه اقتصادی کشورمان کمک کند. به عنوان مثال، تسهیل صدور ویزا و تحرک بخشیدن به توسعه بازرگانی از ابزارهای بسیار مهم

مورد استفاده در این خصوص است.
اعمال مالیات بر ارزش افزوده برای هر کالایی که به جمهوری آذربایجان وارد می شود، درست نیست. همچنین باید مساله دیگری را نیز به اطلاع شما برسانم. ما نمایندگان پارلمان،

برخی اوقات با استفاده از صلاحیت خودمان در مورد برخی مسایل بیش از حد سخن می گوییم. ولی، باید در اظهارنظرهای خود حد و مرزی داشته باشیم. در آخرین جلسه این

پارلمان، زمانی که مساله ای در رابطه با ایران مورد مذاکره قرار گرفت، برخی همتایان من در رابطه با این مساله درست حرف نزدند. حتی در امور داخلی سایر کشورها دخالت می

کنند. هر کشور اهداف، قانون و سیاست مستقلی دارد. ما فقط می توانیم اعتراض خودمان را بیان کنیم. ولی، ما نمی توانیم به ایران دیکته کنیم که باید این اقدام را انجام بدهد و

یا انجام ندهد . در آخرین باری که به ایران سفر کردیم، شاهد برقراری نزدیک ترین روابط با این کشور شدیم. ما اکنون با کمک ایران قصد داریم اقتصاد غیرنفتی خودمان را

گسترش دهیم. ارزش محموله هایی که توسط ایران از طریق آذربایجان منتقل می شود، ارزش میلیاردی دارد. با درک شرایط موجود نباید اجازه دهیم هر بار کسی از ما بر روی

آتش نفت بریزد. در جریان آخرین سفر رییس جمهور آذربایجان به ایران ۱۲ سند به امضا رسید. در این سند برای اولین بار تصویب شد که سرزمین های جمهوری آذربایجان

همجوار خدا آفرین اشغال شده است. این از بزرگترین دستاورد های ما بوده است. برای اولین باری بود که به ما اجازه می دهند به آن طرف سفر کنیم و آغاز به احداث جاده

نمایم. ما روابط خوب دوجانبه ای را برقرار کرده ایم، لذا خواهش می کنم که در صحبت ها مواظب و مراقب باشیم و در مورد توسعه روابط دو جانبه حرف بزنیم نه چیز دیگر».
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